

# ធនធាន COVID-19

## អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារនៅពេលដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ៖

យើងដឹងថាការបំពានបំពាន និងអំពើហិង្សាកើនឡើងនៅក្នុងពេលដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ។ API Chaya គឺបើកចំហក្នុងការបម្រើសេវាកម្ម។ យើងដឹងថាមនុស្សជាច្រើនកំពុងស្នាក់នៅផ្ទះកាន់តែច្រើនឡើង ហើយមានលទ្ធភាពកាន់តែតិចឡើងក្នុងទាក់ទងសហគមន៍ និងធនធានដទៃទៀតតាមរយៈការងារ និងសកម្មភាពប្រចាំថ្ងៃផ្សេងទៀត (ការធ្វើដំណើរទៅធ្វើការ កន្លែងហាត់ប្រាណ សកម្មភាពសង្គម។ល។)។ យើងដឹងថាសុខភាពផ្លូវចិត្ត ស្មារតី និងផ្លូវកាយរបស់យើងរងការប៉ះទង្គិច និងផ្សារភ្ជាប់គ្នាទៅវិញទៅមក។ យើងដឹងថាសហគមន៍ជនពិការបាននឹងកំពុងកសាងបណ្តាញ និងធនធានការថែទាំអស់ពេលជាយូរ ហើយការងាររបស់យើងបន្តកេរ្តិ៍ដំណែលនោះ។

API CHAYA គឺបើកចំហរ

យើងបានប្តូរទៅប្រតិបត្តិការពីចម្ងាយ។ យើងប្រចាំការតាមបណ្តាញខ្សែទូរស័ព្ទជំនួយរបស់យើង គឺតាមលេខ (1-877-922-4292) និងខ្សែបណ្តាញទូរស័ព្ទការិយាល័យគឺលេខ (206-467-9976) ពីថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃសុក្រ ពីម៉ោង 10 ព្រឹក ដល់ ម៉ោង 4 ល្ងាច។

## ធនធានក្រៅម៉ោងធ្វើការ៖

- National Domestic Violence Hotline៖ 1-800-799-7233
  - King County Sexual Assault Resource Center៖ 1-888-998-6423
  - National Human Trafficking Hotline៖ 1-888-373-7888
- សូមយើងក្នុងនាមជាសហគមន៍បន្តដាក់ការយកចិត្តទុកដាក់ជាសមូហភាពឱ្យទៅជាការអនុវត្ត យើងសង្ឃឹមថាធនធាននេះអាចជួយគាំទ្រដល់ការអនុវត្តនេះបាន។

## គាំទ្រទីក្រុងសហគមន៍ចិន/អាជីវកម្មមណ្ឌលអន្តរជាតិ៖

ការខ្លាចស្តាប់ជនបរទេស និងភាពប្រកាន់ស្តាប់ជុំវិញអាជីវកម្មជនជាតិអាមេរិកដើមកំណើតអាស៊ីបានបង្ការរវាងមនុស្សឱ្យនៅឆ្ងាយមិនឱ្យគាំទ្រអាជីវកម្ម និងគោជនីយដ្ឋានតូចតាចនៅក្នុងទីក្រុងសហគមន៍ចិន-មណ្ឌលអន្តរជាតិរបស់ទីក្រុងស៊ីអាថលអស់រយៈពេលជាច្រើនខែមកហើយពេលនេះ។

ម្ចាស់អាជីវកម្មខ្លះបានរាយការណ៍ការថយចុះ 60% នៅក្នុងអាជីវកម្ម។ ម្ចាស់អាជីវកម្មខ្លះថែមទាំងកំពុងតែត្រូវតែមានការសន្ទនាពិបាកពីការបញ្ឈប់បុគ្គលិក ឬបិទទ្វាររបស់ពួកគេទៀតផង។

ការបង្ហាញមុខ និងគាំទ្រអាជីវកម្ម AAPI គឺជាអ្វីមួយដែលយើងទាំងអស់គ្នាអាចធ្វើបានដើម្បីជួយដល់អស់ទាំងនោះដែលត្រូវបានរងប៉ះទង្គិចដោយផ្ទាល់ដោយភាពប្រកាន់ស្តាប់ប្រឆាំងជនជាតិអាស៊ីក្នុងអំឡុងពេលបរិភោគ និងដើរហាងទិញទំនិញនៅគ្រឹះស្ថានដែលមិនគួរឱ្យជឿ។

**ធនធាន APA Labor Alliance:**

នៅក្នុងរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន និងយោជិតរដ្ឋទាំងអស់នឹងបន្តបើកប្រាក់ខែជូនក្នុងអំឡុងពេលនេះ។ យ៉ាងនេះក្តីដោយគ្មានគោលនយោបាយសហព័ន្ធដែលធានាដល់ច្បាប់សម្រាកដោយជំងឺដោយមានប្រាក់ខែ និងការធានារ៉ាប់រងសុខភាពគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់អ្នកធ្វើការទាំងអស់គ្នាទេ អ្នកធ្វើការជាច្រើនត្រូវបានរារាំងយ៉ាងមានប្រសិទ្ធភាពមិនឱ្យធ្វើតាមការណែនាំរបស់ CDC ដើម្បីនៅផ្ទះពេលពួកគេឈឺ។

សូមពិនិត្យមើលកញ្ចប់ឧបករណ៍ APALA របស់យើងទាំងមូលនៅទីនេះ។ សូមពិនិត្យមើលផងដែរនូវធនធានការផ្ទះឡើងនៃ COVID-19 របស់ AFL-CIO។

**ការគាំទ្រផ្នែកសេដ្ឋកិច្ចសម្រាប់បុគ្គលទាំងឡាយ៖ ជំនួយក្នុងការបំពេញទម្រង់បែបបទជាភាសាដដែល៖**

Chinese Information Service Center អាចជួយអ្នកនៅក្នុងការបំពេញទម្រង់បែបបទ និងពាក្យសុំដែលចាំបាច់ដើម្បីមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ជំនួយគាំទ្រ COVID-19។ សូមចូលមើលទំព័រវិបសាយរបស់ពួកគេតាមអាសយដ្ឋាន <https://cisc-seattle.org/covid19/> ដើម្បីចូលប្រើប្រាស់ធនធានឬភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងដោយផ្ទាល់ជាមួយបុគ្គលិកដែលអាចជួយអ្នកបាន!